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PROTOKÓŁ NR XVII/25 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 7 LUTEGO  2025 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

 

Obradom przewodniczył: 
 
PAWEŁ MARKIEWICZ:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  
 

   
Sesję rozpoczęto o godz. 13.30, zakończono o godz.13.55. 
 
Obecnych było 19  radnych. 
 
Radni nieobecni:  
  
-Przemysław Tobolczyk  -nieusprawiedliwiony 
-Małgorzata Żurada-    -nieusprawiedliwiona 
 

 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
 

Mariusz Sikora    -Prezydent Miasta  
Jacek Boczkaja    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Zbigniew Wdowiak    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
 
 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwały: 
a) w sprawie uznania Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Kutna; 
b) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Henryka Sienkiewicza w 
Kutnie poprzez zmianę jej siedziby. 
c) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 listopada 2024 r. Zarządu Towarzystwa Przyjaciół 
Ziemi Kutnowskiej; 
d) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosku z dnia 15 stycznia 2025 r. w sprawie 
nie udzielania dotacji dla Klubu KS Kutno; 
e) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 07 stycznia 2025 r. na zachowanie pracowników oraz 
Dyrektor i Wicedyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 15 „Bajka” w Kutnie. 
3. Zakończenie obrad. 

 
Do p-ktu 1: 

 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Paweł Markiewicz. Stwierdził, że 
ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21 radnych, obecnych jest 19 radnych, 
 a zatem sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
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Przewodniczący RM p. Paweł Markiewicz  powitał radnych, gości zaproszonych oraz osoby 
oglądające w internecie transmisję obrad. 
Powitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta Kutno oraz pracowników Urzędu. 
 
Sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, tj. na wniosek Prezydenta Miasta Kutno. 
 
Wniosek z dnia 4 lutego 2025 roku został przekazany wraz z zaproszeniem na  sesję oraz 
projektami uchwał i udostępniony w systemie e-sesja.  
 
Radni RM zostali poinformowani e-meilowo (w e-mailu z zawiadomieniem o sesji), że do 
porządku obrad zostały zaproponowane trzy kolejne projekty uchwał. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kutno po posiedzeniu w dniu 05 lutego 2025 
r. przedłożyła opinie i projekty uchwał: 
 
1) w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 listopada 2024 r. Zarządu Towarzystwa Przyjaciół 
Ziemi Kutnowskiej; 
2) w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosku z dnia 15 stycznia 2025 r. w sprawie 
nie udzielania dotacji dla Klubu KS Kutno; 
3) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 07 stycznia 2025 r. na zachowanie pracowników oraz 
Dyrektor i Wicedyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 15 „Bajka” w Kutnie. 
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić je w punkcie 2. Podjęcie uchwał- jako podpunkty 
„c,d,e”. 
 
Wszystkie dokumenty w  sprawie, łącznie z projektami uchwał zostały udostępnione w 
systemie esesja. 
 
Wnioskowana zmiana do porządku obrad została poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku 
obrad. 
 
Więcej zmian do porządku obrad nie było.  
 
Przewodniczący RM przypomniał  Radnym RM  oraz gościom zaproszonym o przestrzeganiu 
zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania wystąpień. 
 

Do p-ktu 2 „a”: 
 
Projekt uchwały w sprawie uznania Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta 
Kutna. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Został on  udostępniony w systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omówił p.Jacek Boczkaja- Z-ca Prezydenta Miasta.  
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
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-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XVII/114/25 w 
sprawie uznania Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Kutna. (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „b”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Henryka 
Sienkiewicza w Kutnie poprzez zmianę jej siedziby. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Został on  udostępniony w systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omówili p.Zbigniew Wdowiak - Z-ca Prezydenta Miasta oraz p.Jarosław 
Kotliński- Naczelnik Wydziału Edukacji 
 
Głos zabrali: 
 
-Wiceprzewodnicząca RM -p.Ewa Rzymkowska; 
-Zastępca PM-P.Jacek Boczkaja; 
-Prezydent Miasta -p.Mariusz Sikora; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej   uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XVII/115/25 w 
sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 5 im. Henryka Sienkiewicza w Kutnie 
poprzez zmianę jej siedziby. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „c”: 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 listopada 2024 r. Zarządu 
Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Kutnowskiej. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz opinią Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  
Jest to inicjatywa uchwałodawcza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Pełna dokumentacja w sprawie petycji z dnia 27 listopada 2024 r. została  umieszczona w 
systemie esesja. Radni mogli się  z nią zapoznać.  Przewodniczący RM nie odczytywał treści 
petycji. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XVII/116/25 w 
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sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 27 listopada 2024 r. Zarządu Towarzystwa Przyjaciół 
Ziemi Kutnowskiej. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „d”: 
 
Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosku z dnia 15 stycznia 
2025 r. w sprawie nie udzielania dotacji dla Klubu KS Kutno. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz opinią Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  
Jest to inicjatywa uchwałodawcza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Pełna dokumentacja w sprawie wniosku z dnia 15 stycznia 2025  r. została  umieszczona w 
systemie esesja. 
Radni mogli się  z nią zapoznać.  Przewodniczący RM nie odczytywał treści petycji. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XVII/117/25 w 
sprawie pozostawienia bez rozpoznania wniosku z dnia 15 stycznia 2025 r. w sprawie 
nie udzielania dotacji dla Klubu KS Kutno. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „e”: 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 07 stycznia 2025 r. na zachowanie 
pracowników oraz Dyrektor i Wicedyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 15 „Bajka” w Kutnie. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz opinią Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  
Jest to inicjatywa uchwałodawcza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Pełna dokumentacja w sprawie skargi z dnia 7 stycznia 2025  r. została  umieszczona w 
systemie esesja. 
Radni mogli się  z nią zapoznać.  Przewodniczący RM nie odczytywał treści petycji. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 19 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XVII/118/25 w 
sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 07 stycznia 2025 r. na zachowanie pracowników oraz 
Dyrektor i Wicedyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 15 „Bajka” w Kutnie. (uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 3: 

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący RM p.Paweł Markiewicz  stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
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Przewodniczący RM zamknął obrady  XVII Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

PROTOKOŁOWAŁY:       PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Paweł Markiewicz 
Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady 

Miasta Kutno 
 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      
Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   
 

 
 
 
 
 
 


